
 

 Číslo materiálu: 1 / 01 

Komise: pro rozvoj informačních technologií 

Datum: 22.6.2015 

Přítomni: 

 

 

 

 

Omluveni: 

 

Neomluveni: 

Aleš Kerner, Ladislav Čermák, Jan Baťha, 

Tomáš Mottl, Přemysl Urban, Jan Moravčík, 

Lukáš Jelínek, Karel Koubský, Radim Fedorovič, 

Ladislav Šorčík 

 

- 

 

Michal Kroupa, Tomáš Dusil, Adam Topol 

Člen RM: Radim Fedorovič 

Příští jednání: 8.9.2015 
 

 

1) Návrh usnesení pro RM: 

Rada města Kutná Hora 

 

I.  b e r e   n a   v ě d o m í 

zápis z jednání Komise pro rozvoj informačních technologií dne 22.6.2015, 

 

II.  u k l á d á 

oddělení cestovního ruchu a marketingu zajistit aktivní propagaci portálu Kutnohorská denní menu ve 

směru k provozovatelům restaurací v Kutné Hoře, 

 

III.  o d v o l á v á 

z komise pro rozvoj informačních technologií: 

a) Michala Kroupu a Adama Topola pro opakovanou neomluvenou neúčast na jednáních komise, a 

b) Tomáše Dusila na vlastní žádost pro velké pracovní vytížení. 

 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

1. Instalace GPS do městských automobilů 
Komise přivítala rozhodnutí RM o instalaci GPS do automobilů. Ladislav Čermák tlumočil 

komisi požadavek RM na stanovení technických parametrů služby, na základě kterých by byl 

vybrán dodavatel. Aleš Kerner a Tomáš Mottl poskytnou podklady pro specifikaci e-mailem do 

24.6. 

2. Weby města – průběh zakázky na přípravu zadávací dokumentace 
Ladislav Čermák informoval o průběhu zakázky na přípravu zadávací dokumentace. Zakázka 

schválena RM, plnění začne k 1.7. Proběhla delší diskuse ohledně požadované záruky a 

zákaznické podpory – cena za podporu bude přidána jako hodnotící kritérium. 

3. Konsolidace IT – průběh a stav realizace 
Ladislav Čermák již předem poslal členům komise akceptační protokoly potvrzující převzetí 

dodávky v bezvadném stavu. Informační systém pro městskou policii je již v ostrém provozu, 

po dořešení záloh bude v serverovně MP spuštěn nový server pro kamerový systém. Zbývá 

podat žádost o proplacení z IOP, bude připravena a podána nejpozději do 30.9.2015 

(pravděpodobně o měsíc dříve). 

4. Otevřená města 
Lukáš Jelínek informoval komisi, že pokusy navázat komunikaci prostřednictvím dostupných 

kontaktů nebyly úspěšné. Podle Ladislava Šorčíka byla čerstvě spuštěna facebooková stránka, 



která by měla informovat obce, jak mají postupovat v případě zájmu o projekt. Lukáš Jelínek to 

prověří a pokusí se znovu navázat kontakt s představiteli projektu. 

5. IPv6 – aktuální stav zavádění 
Ladislav Čermák informoval o stavu zavádění IPv6 do městských IT prostředků. Weby jsou již 

dostupné prostřednictvím IPv6, stejně tak některé pracovní stanice. U e-mailu je zatím problém 

s nepodporou u aktuální verze softwaru Kerio. 

6. Kutnohorské denní menu (menu.kutnahora.cz) – průběh a stav projektu 
Komise prověřila aktuální stav projektu portálu Kutnohorská denní menu. Aktuálně jsou v 

systému zapojeny jen 3–4 restaurace, bez zapojení většího počtu projekt nemá smysl. 

Propagace prostřednictvím OCRM, které projekt vytvořilo, zřejmě nefunguje – možná to 

souvisí s personální změnou ve vedení oddělení. API pro mobilní aplikace zatím není k 

dispozici – Ladislav Šorčík se bude této záležitosti věnovat a pokud to nebude příliš obtížné, 

zajistí zpřístupnění API. 

7. Různé 
Komise navrhuje, aby byla Ladislavu Čermákovi, vedoucímu oddělení informatiky MÚ, 

udělena přiměřená finanční odměna za vynikající technické i administrativní zvládnutí projektu 

konsolidace IT, za mimořádné pracovní nasazení nad rámec povinností a za příkladnou 

spolupráci s komisí. 

Radim Fedorovič připomněl, aby se včas řešila problematika smluv na telekomunikační služby, 

které jsou uzavřeny na dobu určitou. Z diskuse vyplynulo, že by bylo vhodné řešit pevné a 

mobilní služby společně, případně nasadit VoIP (je potřeba zjistit případné možnosti 

financování z dotací). 

Aleš Kerner se zajímal o funkčnost internetového připojení MÚ v souvislosti s rekonstrukcí 

kostela sv. Jakuba (hlavní připojení – bezdrátový spoj). Ladislav Čermák informoval, že 

nebyly zaznamenány žádné výpadky a připojení funguje bez problémů. 

 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

Portál Kutnohorská denní menu vznikl v oddělení cestovního ruchu a marketingu MÚ (ing. 

Musílková) – byl tímto oddělením objednán a měla být zajištěna jeho aktivní propagace tak, aby ho 

provozovatelé kutnohorských restaurací využívali (je jim k dispozici zdarma). Pravděpodobně 

vzhledem k personálním změně ve vedení OCRM je však dosavadní propagace vůči restauratérům 

neúčinná. Portál tak nelze propagovat vůči občanům a návštěvníkům Kutné Hory („nic tam není“) a  

prostředky vynaložené na jeho implementaci přicházejí vniveč, nehledě na poškozování pověsti města 

neúspěšným projektem. Proto komise navrhuje, aby RM svým usnesením uložila OCRM zajistit 

aktivní propagaci směrem k restauracím, například prostřednictvím informačních center nebo 

krátkodobým zaměstnáním (DPP) osob přímo pro tento účel. 

 

Komise je dlouhodobě velice spokojena s prací Ladislava Čermáka ve funkci vedoucího oddělení 

informatiky. Velmi aktivně s komisí komunikuje, promptně a kvalitně odpovídá na dotazy, informuje 

komisi o všem důležitém, co se oblasti její působnosti děje. Věnuje se péči o informační technologie 

města vysoko nad rámec svých povinností a i mimo pracovní dobu, bez nároku na finanční 

ohodnocení. Zvlášť kladně komise hodnotí jeho přístup k projektům financovaných z dotací 

(technologické centrum a konsolidace IT) a výsledky práce – tyto projekty jsou velmi náročné jak 

technicky, tak administrativně, přičemž vše probíhalo naprosto hladce. Proto se komise shodla na tom, 

že by měl být Ladislav Čermák finančně odměněn nad rámec běžného platového systému. 

 

K odvolání členů: Tomáš Dusil požádal o odvolání z funkce pro velké pracovní vytížení. Michal 

Kroupa a Adam Topol se opakovaně bez omluvy nezúčastnili jednání komise, několikrát se také z 

jednání omluvili, celkově se oba ze 7 jednání komise zúčastnili pouze 2. 



 

4) Reakce rady města: 

Usnesení č. 723/15 – zápis komise pro rozvoj IT – pro 6, proti 0, zdržel se 0. Pan Fedorovič oznámil, 

že na posledním jednání komise se pan Kroupa dostavil, z důvodu špatné komunikace jej navrhl 

neodvolávat. RM panu Kroupovi dala ještě šanci, nebyl odvolán. Rovněž okomentoval z jednání 

komise návrh odměnit za dobrou spolupráci vedoucího IT odd. MÚ Ing. Čermáka. Pan tajemník sdělil, 

že Ing. Čermák je za svoji dobře odvedenou práci ohodnocen.  Na otázku, jak je na tom poptávkové 

řízení na nové webové stránky města sdělil pan Fedorovič, že se stále upravují podmínky, mělo by se 

však vše stihnout do začátku turistické sezony 2016. 

 

 

Zapsal:  L. Jelínek 

Vystavil:  L. Čermák 

Elektronicky ověřil: Kerner, Čermák, Baťha, Mottl, Urban, Moravčík, Koubský, 

Fedorovič, Šorčík 
 


